
جلســه شــورای مرکــزی سازمــان
معلمان ایران

شورای مرکزی سازمان معلمان باحضور اعضای اصلی و علی البدل و
بازرسین جلسه ای تشکیل داد و ضمن ارائه گزارشات درون تشکیلاتی

پیرامون مسائل مهم روز به بحث و تبادل نظر پرداختند.

در این جلسه طاهره نقی ئی گزارشی از دیدار با سیدمحمد خاتمی
ارائه داد و نعمت الله صابری مسئول هیات اجرایی و سیدمحمد
سیدنژاد مسئول واحد توسعه و تشکیلات نیز از روند جلسات هیات رئیسه
و فعالیت ها و اقدامات مربوطه گزارش هایی را به اعضای شورای

مرکزی ارائه کردند.

دبیرکل سازمان معلمان در این جلسه گزارشی از فرایند پرونده قضائی
که برای او تشکیل شده است ارائه کرد و گفت؛ به احتمال زیاد دو
هفته آینده دادگاه وی تشکیل خواهد شد. وی تاکید کرد که در این
پرونده او از جایگاه حقوقی خود بعنوان دبیرکل مورد اتهام قرار
گرفته است که بصورت کاملا قانونی و با مشورت وکیل پیگیری ها در

حال انجام است.

نقی ئی گفت؛ اتهام اجتماع و تبانی از پرونده من حذف شده است ولی
اتهام تبلیغ علیه نظام قرار است در دادگاه مورد بررسی قرار گیرد.
او افزود؛در تمام مراحل برخوردها با من محترمانه بوده و بصورت
غیرمنتظره ای کمتر از یک ماه تمام وسایل ضبط شده ام را پس
گرفتم.وی تاکید کرد؛تمام فعالیت های ما کاملا شفاف است و هیچ
مساله مخفی نداریم که نگران ضبط و بررسی اسناد و مدارک باشیم.

دبیرکل سازمان در این زمینه افزود؛در جلسه خانه احزاب همه جریان
های سیاسی از موضوع تشکیل پرونده قضائی من مطلع شدند و من هم
نامه ای به آقای متکی رئیس خانه احزاب نوشتم چرا که بر این باور
هستم که این تشکل وظیفه حمایتی دارد و بخش حقوقی خانه احزاب نیز

به استناد نامه من در حال پیگیری هستند.

نقی یی به جلسه مجمع تشخیص مصلحت اشاره کرد که به دعوت این مجمع
حضور پیدا کرده بودند و گفت؛ موضوع تشکیل پرونده و اتهام های

وارده را به اطلاع یکی از اعضای موثر مجمع رساندم.
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او در مورد مصادیق اتهامات نیز گفت؛بیشتر به فعالیت های رسانه ای
بویژه توئیت های انجام گرفته ایراد گرفته بودند بویژه فعالیت های
رسانه ای در حوزه زنان و دفاع از دانش آموزان و دانشجویان که در

قالب های مختلف صورت گرفته است.

عباس کاظمی قائم مقام دبیرکل سازمان معلمان ایران که به نمایندگی
از این حزب در جلسات جبهه اصلاحات شرکت می کند نیز گزارشی ارائه
داد.او در مورد روند انتخاب اعضای حقیقی جبهه و نقش سازمان در
این زمینه هم گفت؛ که تلاش کردیم تا با همفکری و هماهنگی دوستان
بتوانیم ترکیب خوبی در جمع 15 نفره ایجاد شود. او از نقش موثر
بهزاد نبوی در جایگاه ریاست هیات رئیسه جبهه و تعاملاتی که به
واسطه او با مسئولان ارشد نظام برقرار شده است نیز تجلیل نمود.

لازم به ذکر است در این جلسه برای برگزاری مجمع سال 402 همفکری و
تبادل نظر شد و مقرر گردید در جلسات بعدی در مورد زمان و مکان و

نحوه برگزاری تصمیم گیری شود.

به گزارش سخن معلم این جلسه بصورت مجازی ساعت 21 تا 23 سه شنبه
دوم خرداد و در فضای گوگل میت برگزار شد.


